
Srečanje s predstavniki Cerkve

ObCiuki odbor SKD x običajno enkrat letno sestaja tudi
z dufaovniki iz naie občine, ki delujejo kot župniki po farah
obtine ali pa stanujejo v naii obtini. Ta sretanja so zclo
zanimiva, saj se odpirajo itevilna vpraSanja postavljcna a
obeh strani. Na ta srečanja povabimo tudi uglednc profesoije
h. TcoloSkc fakultete. Letos so se temu povabilu ljubeznivo
odzvali: profcsor dr. Raflco Valen6£, dr. Janez Juhant, dr.
Drago Ocvirk in dr. Koftr.

Seveda tmajo tudi duhovniki svoje težave in probleme, ki
jih skuSajo na takih srečanjih osvetliti in na U vpraianja dobiti
tudi mtrezne odgovorc. VpraSanje vzdrževanje oziioma po-
pravljanjc nekaterih cerkva, vzdrževanje cerkva, kl so tudi
kulturni spomeniki in dnigo.

Seveda je bolj kot vse dmgo nas zanimala dcnacionalizaci-
ja. Gospod dr. KoSii, ki vodi pravnc zadcve tc stvari zelo
dobio pozna, je osvetlil nckatcrc stvari v zvczi z vTačanjem
ccrkvcne zemlje oziroma cerkvenih gozdov. Ccrkcv jc pravna
oseba in zato ima prvico. da x ji vrnc njena zcmlja oaroma
njeoi gozdovi. Cerkev je tudi ohranila svojo kontuiuiteto do
danainjega dne. Najvei prahu je vzdignik) vraianje crkvenih
gozdov na Stajenkem. Tu pravzaprav ni Slo za vpraianje
tigavi so gozdovi, Kmvci bolj za Spckulacijc, kdo od sedanjih

iastnikov bo vct pobral. Slo je bolj za privatne zadeve. Veliko
prahu jc vzdignilo tudi pumo nadikofa g. Šuiuajt, kar je tudi
bilo ncupravičeno. Ccrkcv sc jc o vsch vpra&anjih pripravljc-
na pogovaijati z dižavnimi institucijami ozjroma vlado. Cer-
kev tudi nc zableva kar takoj vsega. Dalo bi se tudi drugate
uiediti predvsem o stvareh, ki jih Cerkev nujno nc potrtbujc
Tu Kveda ne gre za nikakrino vcleposestniitvo. Tudi, ie bi
Cerkcv vse dobila nazaj bi lciko poknvala vse stroike. ki
nastajajo z vzdrievanjem in drugo. Cerkev si po cerkvenem
pravu ne more niiesar odtqiti brez pnMojnotu in privolitve
apottobkega scdcža.

Premozenje, ki naj bi se Cerkvi vrnilo, sluzi tudi temu, da
bi duhovniki živeli tlovcka vredno Svljenje. danes pa morajo
prakliftio vse plačati, predvsein je težko plaiati socialno in
pokojninsko zavarovanje in so zato mnogi duhovniki odvisni
od svo)ih domaiih. Dr. Rafko Valcmhi sc je predvsem zavze-
nul za tiste verskc tkupnoati, ki ao se nekako izgubile, naj bi
spel zaiivele.

Kar se ti£e volitev v letožnjem letu: Volitve so dnižbeno
dogajanjc. Vsak človek ima moralno in driavljansko doli-
nost, da gre volit, kaj in koga naj voli pa naj preaodi sam.
Cerkev pa pri tem ne sme kazati zunanje moči

G. dr. Ocviik: živimo v izredmJi časib prcd volitvami.
Vsake volitve nas naptavijo zrelejSe in povefujejo stopnjo
demokratizacije. Med kr$čanskimi demokrati %e mora čutiti
moi kričanskih vrednot. Te vrednote pa se morajo uveljaviti
tudi pred in med volitvami.

Večer z naSimi gosti se je nadaljeval s sproKeno debato
o vseh mogočih stvareh, predvsem pa o nadaljcvanju pogovo-
rov o vseh vpraianjih, ki zadevajo vpraianja Cerkve v naSi
obCini.

Na koncu bi se zahvalil v imenu odbora SKD Ljubljana Vii
vsaa profnoiicm, ki so se srcčanja udeležili. kakor tudi vsem
dubovnikom iz nafc obeinc. ki so na to sreianje priili.
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